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Concept Verslag 

Algemene Ledenvergadering 

Sportvisserij Fryslân 

4 december 2024 

‘t Haske, Joure  
 

Aanwezig:  erelid Rindert Procee, Eelke Boersma VBC, Marcel Hölterhof Sportvisserij 

Nederland, Jon Visser en Ale de Jager Beroepsvisserij. 

Hengelsportverenigingen De Deinende Dobber, De Makreel, De Reafin, De Rietvoorn 

Kootstertille, Idaarderadeel, ’t Snoerke, ’t Stikelbearske, Joure, Leeuwarden, Lemmer, Ons 

Genoegen Oosterwolde, Ons Genoegen St. Nicolaasga, Op Lok Ut, Surhuisterveen, 

Voorwaarts, De Vriendschap, Workum. 

Met kennisgeving afwezig: Jan Grijpstra, erelid Sake van der Meer, Marjan van Kampen en 

Piëtte van Hoorn Sportvisserij Nederland. 

 

Opening en mededelingen 

De voorzitter, Obe Veldman, opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

Vervolgens vraagt de voorzitter aandacht voor al degenen die ons zijn ontvallen.  

De vergadering neemt hiervoor een kort moment van stilte in acht.  

 

Mededelingen: 

- Johan Oosterhof is de nieuwe medewerker op kantoor. Hij stelt zich kort voor. 

- 2 jonge vrijwillige BOA’s worden eind december beëdigd voor Domein 2 en gaan aan 

de slag voor Sportvisserij Fryslân. 

- Wij zijn in gesprek met een opvolger voor Jan Pieter Jongsma.  

- Vervangen steigers Kootstertille zit in de eindfase. 

- Afgelopen weekend is er opnieuw een succesvolle karperuitzet geweest. 

- Er is een concept plan opgesteld voor de mogelijkheden voor verenigingen om samen 

te gaan in de regio. Hier komen wij nog op terug maar nog niet tijdens deze ALV. 

 

Vaststelling agenda 

De agenda is akkoord en wordt definitief vastgesteld. 

 

Verslag ALV 21 mei 2024  

HSV Voorwaarts: De aanwezige verenigingen zijn niet benoemd in het verslag. 

Aanpassing verslag 21 mei 2024: Aanwezig Hengelsportverenigingen De Deinende Dobber, 

De Makreel, De Rietvoorn Kootstertille, De Rietvoorn Oldeberkoop, De Tjonger, ’t Snoerke, 

Leeuwarden, Lemmer, Onde Genoegen Makkum, Ons Genoegen Oosterwolde, Ons 

Genoegen St. Nicolaasga, Op Lok Ut, Voorwaarts en Workum. 

 

Na deze aanpassing is het verslag goedgekeurd. 
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Financiële zaken 

De penningmeester doet uitleg over de bijgestelde begroting 2024 en begroting 2025.  

 

HSV De Rietvoorn Kootstertille: Waar zit de afschrijving voor de reservering van groot 

onderhoud voor de steigers? 

Klaas: Die zit niet in de afschrijving, maar in de commissie sportvisserijvoorzieningen. 

 

HSV Leeuwarden: Het lijkt mooi dat Controle en Handhaving meevalt, maar dat moet niet zo 

zijn. Het controleapparaat mag geld kosten. 

Klaas: Klopt, wij zijn dan ook druk aan het werven. Voor de controles op de beroepsvisserij 

huren wij mensen in, maar voor de BOA controles op de sportvisserij hebben wij zelf mensen 

nodig. Gelukkig zijn de federatieve controleurs wel veel op pad. 

 

HSV Leeuwarden: Wat is de reden dat je een bijgestelde begroting 2024 maakt? Het is niet 

nodig, je kunt dit uitleggen bij de ALV in 2025. 

Klaas: Ik wil graag aangeven waar we nu staan, omdat onze positie aanzienlijk is verbetert 

t.o.v. vorig jaar. 

 

HSV Leeuwarden: De bijdrage van een aantal verenigingen aan de pot voorzieningen zie ik 

niet terug in de begroting. 

Klaas: Dat klopt, deze staan op de balans en niet in de begroting. 

 

HSV Voorwaarts: 1. Je kunt maar één keer een begroting vaststellen. Noem het dan een 

prognose. 2. Heb je al een overzicht van het eigen vermogen van de vereniging? 

Klaas: De vereniging had een eigen vermogen inclusief voorzieningen eind vorig jaar van  

€ 690.000 en daarnaast een bedrag in de voorzieningen van € 340.000 incl. kosten 

voorziening van het gebouw. Veel van dit geld is bestemd geld. 

 

De begroting 2025 wordt vastgesteld. 

 

Voorstel Bijvangstenregeling 2025-2026-2027 

Het bestuur van Sportvisserij Fryslân stelt voor de bijvangstenregeling te continueren en legt 

onderstaand voorstel voor aan de ALV.  Rick van der Sluis, bestuurslid VBC Zaken doet een 

toelichting op dit voorstel. 
- Het huidige quotum van 10 ton te behouden zoals voorgesteld door  Sportvisserij Nederland. 

- Het quotum bijvangstenregeling vast te stellen voor drie jaar. 

- Het bijvangsten-seizoen ieder jaar in te laten gaan op 1 juni 

- De overige voorwaarden van de bijvangstenregeling zonder verandering te 
continueren 

 
De ALV stemt in met het voorstel. 
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Statuten en Huishoudelijk Reglement 

De nieuwe Statuten en het nieuwe Huishoudelijk Reglement worden voorgelegd aan de ALV. 

Deze zijn meegestuurd met de stukken en de belangrijkste wijzigingen zijn op een rijtje 

gezet. 

HSV Leeuwarden: Wij waren ook bezig met onze Statuten, maar onze notaris geeft aan dat 

wij deze volgens de richtlijnen van de Federatie moeten opstellen.  

Reactie uit de zaal: Bij onze vereniging was dit niet het geval. De Statuten van je vereniging 

hebben niets te maken met die van de Federatie. 

 

De ALV gaat akkoord met de wijziging van de Statuten en het Huishoudelijk Reglement. 

 

Organisatie Ontwikkeling 

Jan Kamman van Sportvisserij Nederland geeft een transitie update. Er is nog geen volledig 

uitgewerkt verhaal, maar op aantal punten is de richting bepaald en deze willen we in de 

regio gaan testen. 

HSV De Rietvoorn K’tille: Hoe gaan we om met het stemrecht van onze Duitse leden. 

Jan SNL: Deze betalen contributie en hebben dezelfde rechten als de Nederlandse leden. 

 

N.a.v. de uitleg van Jan over de voorgestelde ledenraad komen een aantal vragen. 

Jan Bouma: Wanneer je de berekening doet met het aantal leden van Fryslân dan zou Fryslân 

op 1,2 kieskring uitkomen. 

Jan SNL: We hanteren de huidige federatiegrenzen en dat krijgt Fryslân 2 stemmen. 

 

HSV Voorwaarts: Is het niet wat smal om dit alleen te berekenen naar het aantal leden? Je 

zou ook rekening kunnen houden met ingebracht water. 

Jan SNL: De basis is het aantal leden die de contributie betalen en ingebracht water betaald 

geen geld. 

HSV Voorwaarts: Dit betekent dat wanneer je bij 2 verenigingen lid bent, je ook twee keer 

meetelt? 

Jan SNL: Dat klopt. 

 

HSV Voowaarts: Hoe komt het in de toekomst met bijv. de beslissing over de 

bijvangstenregeling? Nu heb je inspraak in de regio.  

Jan SNL: Hier ben ik niet bang voor, dat is niet de insteek van dit verhaal. 

Jan Willem: De bevoegdheden van de Ledenraad worden statutair vastgelegd. Deze zijn 

beperkt tot het ontslaan en benoemen van de Raad van Toezicht, goedkeuren van de 

Jaarrekening en het Jaarplan. Specifieke onderwerpen die in een bepaalde regio spelen 

blijven een verantwoordelijkheid van dat gebied. Dit kunnen we vastleggen. 

 

Jan SNL gaat verder met de uitleg over de financiële reserves. Als eerste de 

continuïteitsreserve, dan de bestemmingsreserve, hierna de implementatiekosten en wat er 

overblijft gaat in een regiofonds. Dit regiofonds blijft in de regio beschikbaar. 
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HSV De Rietvoorn K’tille: Hoe worden de dotaties aan de voorzieningen gedaan in de nieuwe 

organisatie gedaan. 

Jan (SNL): Dat zal dan in de samengevoegde begroting worden meegenomen. 

 

Jan (SNL) gaat verder over de Visrechten. Het uitgangspunt is zoveel mogelijk water delen, 

maar er zijn uitzonderingen mogelijk. Soms kan het gewoon niet. 

In Fryslân is het goed geregeld, maar dat geldt niet voor alle delen van het land. 

HSV De Rietvoorn K’tille: Kan Fryslân het niet inbrengen van het visrecht als struikelblok zien 

voor deze reorganisatie? 

Jan (SNL): Wanneer wij niet goed samenwerken, waarvan samengaan een belangrijk 

onderwerp is, is de kans groot dat wij over 10 jaar niet meer vissen. 

 

Jan (SNL) vraagt hoe Fryslân er over denkt om de VISpas de digitaliseren.  

De zaal geeft aan hier wel voor open te staan, maar wel met een overgangsfase.  

 

HSV Leeuwarden: Hoe ziet het nieuwe bestuursmodel eruit? 

Jan Willem: Raad van Toezicht in combinatie met een directeur bestuurder en een 

Ledenraad. 

HSV Leeuwarden: Hoe zit het straks met de autonomie van de regiokantoren. 

Jan Willem: Die zijn niet meer autonoom omdat je opgaat in één gehele organisatie. Statutair 

kun je vastleggen waar de Ledenraad overgaat en in je huishoudelijk regelement kun je een 

aantal dingen opnemen die de verantwoordelijkheid zijn van het regiokantoor. 

 

Sluiting 

Obe complimenteert de verenigingen met de scherpe vragen en de aard van de vragen.  

Wij laten het geluid uit Fryslân goed horen. 

 

Met een wel thuis sluit de voorzitter de vergadering. 


